
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 82. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 lipca 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra edukacji narodowej Dariusza Piontkowskiego 

W wielu miastach dobiegł końca pierwszy etap rekrutacji do szkół ponadpodstawowych. Nie wszystkie 

dzieci dostały się do wymarzonej placówki, a skala problemu jest większa niż zwykle. 

Są miasta, w których wielu uczniów nie dostało się do wymarzonej placówki, ale będą oni mogli się uczyć 

w innej. Są jednak takie, gdzie miejsc po prostu nie ma. Po stolicy – tu brakuje 7 tysięcy miejsc w szkołach 

średnich – kolejne aglomeracje mają kłopot z pomieszczeniem uczniów kończących podstawówkę i gimna-

zjum. Zaostrzyły się kryteria przyjęcia do liceów: trzeba mieć więcej punktów niż w poprzednich latach. 

1 tysiąca miejsc zabrakło w liceach w Rzeszowie. Niemal identyczna sytuacja jest w Białymstoku. W Olszty-

nie nie ma 800 miejsc dla uczniów wszystkich rodzajów szkół ponadpodstawowych. W stolicy województwa 

podkarpackiego było 4,5 tysiąca kandydatów do liceów, a miejsc wystarczyło dla 3,5 tysiąca. 

W związku z powyższym bardzo proszę o informacje, co ministerstwo zamierza zrobić w przedstawionej 

sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 

 
 


